
 

Protokoll fra styremøte i NJFF Rogaland 10/3-25: 

Sted: Jåttåvågen – Teams.  

 

Til stede:  

Styret: Tore Skogen, Olav Kolltveit, Lise Dalen, Ragnhild Ottesen, Torstein Gåsland, Marthe H. 
Kjørkleiv.  

Utvalgsledere: Knut Ivar Skogland, Knut Ståle Eriksen 

FNF-representant: Trond Austrheim 

Ansatte: Tore Gilje (Styrepålagt møtearrangør). Frivillig: Fredrik Fugelli, Anita Træet. 

Styrets medlemmer har ordinær møteplikt til styremøter, resten av innkalte har møte og talerett. 

Forfall: Oddvar, Bength, Adem, Jan Atle, Geir 

SAKSLISTE: 

Innledning:  
Protokoll fra styremøte 14 januar ble godkjent uten merknader. 

Påminnelse: Åpenhet er viktig, spesielt for regionlaget. Likevel: De tillitsvalgte på styremøtene har 
ikke mulighet for å uttale seg eksternt om saker som ikke ligger inn under protokollføringer. 
(referatsakene er mer utfyllende og holdes derfor internt)  

 
Orienteringssaker: 

Fra regionsekretær: 
- Fremdrift årsmøtedokumenter: Godt i gang, det meste på plass.  
- Ny CRM-løsning i mai – store muligheter for foreningene. Tillitsvalgt-tilgangene skaper litt 

frustrasjoner. Viktig å oppdatere vervene snarest etter foreningenes årsmøter. 
- Kurs i sør-vest (ligger på regionlagets hjemmeside, jobber med/håper på mulighet til å få 

dette og tilsvarende artikler automatisk inn på lokalforeningenes hjemmesider) 

- Regnskapsdisponeringer, årsregnskapet – Torstein/Tore G:  
Regnskap ble presentert, ser greit ut. Budsjettet ble også presentert, og ser greit ut. 

- Status Hekta: Anita-Fredrik 



Evaluering av Hektaprosjektet, anonym spørreundersøkelse (60 svar). 4,73 av 5 på fornøyd for 
det totale opplegget. Bra! 

 
- Kinofilm Sandnes kino – Silent Waters – Politikerdebatt 24 April? Planlegging pågår. Norske 

lakseelver er hovedarrangør-betaler gildet. 
 

- Medlemsoversikt pr 1. mars 2025:  
• Nå 8349 medlemmer, en økning på  293 stk/ 3,64% siden 1/3-24 
• Kvinner 1048, en økning på 59 stk/ 6% 
• B/U: 1398 medlemmer, ned med 26 stk/ 1,83%. Mange regionlag har sterk tilbakegang, 

og totalt i NJFF er nedgangen i denne gruppen -6,74%. Vi er nå på en knepen andreplass 
mht antall barn og unge. 

 
 

FØLGENDE SAKER ER OVERFØRT FRA TIDLIGERE STYREMØTER: 

 

Sak 2/25: Regionsamlinger vinteren 2025 – evaluering: 

Samlingene ble evaluert som gode, og nyttige for begge parter! Litt svakt oppmøte fra noen, fra 
andre veldig bra. Tre foreninger manglet. Lund, Suldal og Forsand.  

Ressursbruk-kost/nyttevurdering:  

Kr 30-40 000 hvert år i kostnader. Dette er det verdt, og dette er en metode som gir oss god kontakt 
med lokalforeningene våre. Opplegget samsvarer også med arbeidsplanene for regionlaget vårt ift 
jevnlig kontakt med lokalforeningenes tillitsvalgte. Her treffer de mange av styret/utvalg i regionlaget 
samtidig. 

NYE SAKER: 

Sak 8/25: Regions- og Forbundsinstruktører Rogaland. 

Nasjonal instruktørordning er igangsatt, fra Rogaland opererer nå to Forbundsinstruktører, 
Kåre Lye på fluekast, og Oddbjørn Voll på rifleskyting. 

Innstilling på regioninstruktører – ny kontrakt skrives med: 

Regioninstruktører: 

Jan Inge Hammer - hagleskyting, Ole Geir Skjæveland - ettersøk, Nils Otto Håra - jakthund 
dressur, disse blir ressurspersoner, og kursholdere for regionlaget på «ikke 
autorisasjonsgivende kurs». 

Utgår:  

Regioninstruktør aversjon, Alf Reidar Eik  

Organisasjonskontakt, Kjell Ove Våg  

Vedtak: Styret støtter innstillingen. 



 

Sak 9/25: Regionssekretærens rolle og arbeid i regionlaget.  

- Statusoppdatering arbeidsoppgaver Q1 og 2  
- Orientering om arbeidsbelastning og bevegelser i arbeidsgivers styring av 

Regionssekretærens arbeidsdag på regionskontorene. 

NJFF/ Hvalstad har utlyst ny stilling med formål å koordinere regionssekretærene. Tore er positiv 
med dette, men bekymret for om det blir for rigide rammer for arbeidet som kan gjøres for 
regionlaget og lokalforeningene. 

- RS – samling Troms juni: Vedtak: Tore G får reisestøtte hvis han drar. 

 

Sak 10/25: Tilskudd Viltseminar  

Søknad levert Miljødirektoratet 15.01.2025. Fylkesdirektøren har vedtatt å gi støtte til Viltseminar. 
Bevilgningen er gitt under forutsetning av at NJFF Rogaland finansierer prosjektet «Viltseminar» i 
henhold til budsjettoppstillingen i prosjektbeskrivelsen  

Foreløpige planer: Avholde viltseminaret i februar 2026. Kobler på Hjorteviltsenteret Svanøy. Starte 
arbeid med å planlegge allerede på TV-samlingen, der jaktutvalget er samlet. 

Prosjektledelse er Jaktutvalget ved leder, assistert av regionsekretær m.fl. 

 

Årsmøtet diverse 2025 

Sak 11/25:  Vedtak: Arbeidsprogram for NJFF Rogaland vedtas slik det nå foreligger. 
 

Sak 12/25:  Vedtak: Leder valgkomiteen Geir Aas. 
 

Sak 13/25:  Vedtak: Forslag til årsregnskap 2024 godkjent av styret, regnskap 2024 kan nå legges 
frem for årsmøtet for godkjenning 
 

Sak 14/25: Reviderte vedtekter for NJFF Rogaland:  
Disse er nå tilpasset til felles sett for alle organisasjonsledd i NJFF. Link til sentrale og lokale vedtekter 
legges inn i årsmøteheftet. 
 

Sak 15/25: Saker til årsmøtet/debatt - behandling: 
Forslag til debatt i felles forum i tillitsvalgtsamlingen: Bør noen utvalg ha kun leder og nestleder for å 
lette effektiv drift?  
Resolusjoner: Nullutslippsanlegg? Ikke avklart hvem som iverksetter/ansvar? 
 

Sak 16/25: Foreløpig program – status.  
Foreløpig program ser bra ut. Bedre tid til å jobbe i grupper/ temasamlinger, og stor vekt på B/U i år. 



 

Sak 17/25: 3 temasamlinger – Forslag til gjennomføring, og tema: 
 
Barn/ ungdom, ledes av Marthe. Størst gruppe,– Alle som jobber med ungdom deltar her, inkl. 
foreningsledere. Marthe har satt opp et svært godt program for gruppa. 
Fisk, ledes av Knut Ståle. Fiskeutvalget og ”fiskerne” på TV-samlingen.  
Jakt, ledes av? Jaktutvalget og ”jegerne” på TV-samlingen. Tema: Jaktseminaret i 2025. Evt andre 
tema 
 

Sak 18/25: Forslag til æresbevisninger  

Diskutert 

Annet ifm årsmøte: 

Ordstyrer årsmøtet valgt: Olav Kolltveit 

 

Sak 19/25: Høringer/uttalelser/viktig e-post-info, til-fra NJFF Rogaland: 

Utsendte høringsinnspill/uttalelser fra NJFF Rogaland siden forrige styremøte: 

Sauda JFF har sendt innspill til:  
Høringsuttalelse 420 kV kraftledning Sauda- Blåfalli. Høringsuttalelse 202314829                                   
Innspillet er støttet av NJFF Rogaland 

 
NJFF: Høringsbrev – forslag om bruk av nedjustert kapasitet på særskilte miljøvilkår  
Nærings- og fiskeridepartementet sender med dette forslag til etablering av en ordning for utnyttelse 
av nedjustert tillatelseskapasitet mot særlige driftskrav for akvakultur av laks, ørret og regnbueørret i 
sjø på høring. (Sendt til Knut Ståle, Oddvar, Trond). Er dette en fordekt endring for å ventilere regler 
og restriksjoner? 
KS tatt direkte med Øyvind på telefon fra NZ. 

 
Anmodning /oppfordring til stortingspolitikere fra NJFF Rogaland: «Massivt angrep på 
vassdragsvernet i Norge!». Brev sendt, fikk svar fra Pollestad (uenig) og Fiskå (enig). 
 
Fra Rogaland Fylkeskommune:  
-Høring Regionalplan for Preikestolen og Lysefjordområdet - Offentlig ettersyn og høring av forslag 
til regionalplan. FNF har sendt inn svar. 
  

NYE Høringer: 

Fra NVE: 
-Høring av søknad om konsesjon for Tou Mølle kraftverk i Tauvassdraget i Strand kommune, 
Rogaland fylke. Søknaden med vedlegg er tilgjengelig på NVEs nettside: www.nve.no/9560/V 
Knut Ståle: Flere forslag foreligger, grunneierne er negative, men tatt standpunkt uten å kontakte 
regionlaget. Synd. Knut Ståle vil diskutere forslagene med dem. Veldig lite strøm, så søker burde 
kanskje ikke fått konsesjon? Minstevannføring bør økes, og konstruktive forslag, gjerne med 
alternativer vil være smart å sende inn. Knut Ståle skriver høringsinnspillet. 

http://www.nve.no/9560/V


Høringsfrist 04.04.2025 

-Høring av søknad om bygging av Nedre Sønnanåelva Vasskraftverk i Vindafjord kommune i 
Rogaland. Søknaden med vedlegg er lagt ut på www.nve.no/9137/V  . Tore S. setter en god mann i 
utvalget i Vindafjord JFF på saken. 
Høringsfrist. 01.04.2025 

 

Fra Miljødirektoratet: 
-Høring: Forslag om endringer i forskrifter om fiske etter anadrome laksefisk i sjø og i vassdrag - 
miljodirektoratet.no 

Frist nasjonalt MD: 14/3 
Frist: NJFF internhøring 20/2: Fått innspill fra Trond og fra Sauda JFF. NJFF Rogaland har sendt inn og 
støttet opp om Sauda JFF sitt innspill. 

Fra Rogaland Fylkeskommune: 
-Høring av planprogram og hovedutfordringer for vannforvaltning i Rogaland vannregion 2028-
2033. Gjeldende regionalplan for vannforvaltning for Rogaland vannregion (2022-2027) er under 
rullering for planperioden 2028-2033. Forslag til planprogram og hovedutfordringsdokument for den 
kommende planperioden (2028-2033) blir herved sendt på høring og offentlig ettersyn.  

- Høring av planprogram og utfordringsdokument for vannforvaltning - Rogaland 
fylkeskommune 

Høringsfrist er 30.juni 2025. (Sendt til Knut Ståle, Oddvar og Trond) 

Knut Ståle vil skrive innspillet, kanskje noe i lag med Trond. Her i samarbeid med FNF. 
 
Tillatelser gitt fra Statsforvalteren: 
Alle henvendelser fra Fylkeskommunen, NVE og Statsforvalteren ivaretas fortløpende, og sendes 
videre til enten regionutvalgene eller lokalforeningene for vurderinger ift til hvilken reaksjon man 
skal utøve. Det har som vanlig i denne perioden kommet flere tillatelser fra Statsforvalteren knyttet 
til vassdragstiltak. Alle er fortløpende videresendt til de aktuelle lokalforeningene og/eller 
fiskeutvalget-Sjøørretprosjektet v Knut Ståle, Trond m.fl.  

 

Sak 20/25: Fast post fra utvalgene: 

Utvalgslederne som er tilstede informerer kort om status i sitt utvalg: 

Marthe, B/U: Forberedelser til TV-samlingen. I god rute. 

Ragnhild, jenter: Frivillighet Norge har sendt ut et tilbud til barn og unge i NJFF, der vi kan få gratis 
markedsføring på lokalforeningenes tilbud. (Marthe har også delt dette med alle ungdomslederne i 
foreningene) 

Knut Ståle, fiskeutvalget: Møte i Suldal i morgen, Statkraft arrangør. Bør fronte vår resolusjon. Vi er 
ikke invitert!! Jarle deltar. Tore sender vårt LM-vedtak til arrangør og noen deltakere. 

Mange innspill for tiden, Knut Ståle er ikke arbeidsledig!! 

SF ”sover” litt, diverse utslipp i Figgjo, og ulovlig kanthogst. Aktuelt med møte med Statsforvalter? 
Tore Skogen initierer? 

http://www.nve.no/9137/V
https://www.miljodirektoratet.no/hoeringer/2025/januar-2025/forslag-om-endringer-i-forskrifter-om-fiske-etter-anadrome-laksefisk-i-sjo-og-i-vassdrag/
https://www.miljodirektoratet.no/hoeringer/2025/januar-2025/forslag-om-endringer-i-forskrifter-om-fiske-etter-anadrome-laksefisk-i-sjo-og-i-vassdrag/
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Flinkprotect.cudasvc.com%2Furl%3Fa%3Dhttps%253a%252f%252fwww.rogfk.no%252fpolitikk%252fhoringer-og-offentlig-ettersyn%252fhoring-av-planprogram-og-utfordringsdokument-for-vannforvaltning.146810.aspx%26c%3DE%2C1%2C8iMGf0MdlxF0HTaAZaKfH2bUIwLMaOG7dZtu9cYYN4WKaedZf4aE9txbEU2W9L9ixo6WOoYmwBbRQS_iUxpRmR-5ltYXwWXQm0Pb_W18nGCqbpRab5EPz1Jdnw%2C%2C%26typo%3D1&data=05%7C02%7C%7C4bfeb20873e44f0d788108dd50ca7d16%7Cfb0e15748371415a82677a5fe3bb2507%7C0%7C0%7C638755553285241771%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=0rYQ03y0IMJcTeiq7SpvqQtXFRgjGv4EH5laHnZUsyA%3D&reserved=0
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Flinkprotect.cudasvc.com%2Furl%3Fa%3Dhttps%253a%252f%252fwww.rogfk.no%252fpolitikk%252fhoringer-og-offentlig-ettersyn%252fhoring-av-planprogram-og-utfordringsdokument-for-vannforvaltning.146810.aspx%26c%3DE%2C1%2C8iMGf0MdlxF0HTaAZaKfH2bUIwLMaOG7dZtu9cYYN4WKaedZf4aE9txbEU2W9L9ixo6WOoYmwBbRQS_iUxpRmR-5ltYXwWXQm0Pb_W18nGCqbpRab5EPz1Jdnw%2C%2C%26typo%3D1&data=05%7C02%7C%7C4bfeb20873e44f0d788108dd50ca7d16%7Cfb0e15748371415a82677a5fe3bb2507%7C0%7C0%7C638755553285241771%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=0rYQ03y0IMJcTeiq7SpvqQtXFRgjGv4EH5laHnZUsyA%3D&reserved=0


Trond, FNF: NJFF Rogaland med på en klage på hogging av verna skog, i Hå, for å få frem at det bør 
bli konsekvenser når man tar seg ulovlig til rette i naturen. 

Nedbygning av en strekning i Bjerkreimsvassdraget ovenfor Hofreistevannet, der en vil ha et 
minikraftverk. Vi støtter nei, men ikke et viktig anadromt vassdrag. Men veldig mye nedbygging 
småkraft nå, vi må følge med! 

Sak 21/25: Annet 

Valgkomiteen i Studieforbundet trenger et medlem. Anita Træet stiller i den posisjonen. Tore G 
informerer Studieforbundet Rogaland. 

-Ny dato styremøte: Tirsdag 29. april 

 

Mvh  

Lise Dalen 

Sekretær i regionstyret  

Tore Gilje 

Regionsekretær 

 

  


